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Obec Opatovice         

Zápis z 23. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Opatovice
konaného dne 20. 12. 2021

Číslo zasedání: 23/2021
Datum zasedání: 20. 12. 2021, 17:30 hod
Místo zasedání: Lidový dům, Hlavní 108, Opatovice
Přítomní zastupitelé: 13, Ing. Dagmar Navrátilová, Ing. Martin Matýska Ph.D., Ing. Marie
Černocká, Ing. Jan Bartošík, Jolana Andrýsková, Ing. Petr Dvořák, Karel Andrýsek, Mgr. Magdalena
Ančincová, Jiří Kulička, Ing. Miloslav Masařík, Mgr. Lucie Janásková, Tomáš Klvaňa, Pavel Juráň -
zastupitelstvo je usnášení schopné

Ze zasedání se omlouvá: Ing. Martin Roreček, Radek Klanica
Určení ověřovatelů a zapisovatele

Ověřovatelé zápisu: Ing. Jan Bartošík, Jiří Kulička
Zapisovatel zápisu: Věra Klvaňová

Navržený program
1. Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu
2. Schválení programu zasedání
3. Kontrola usnesení z minulého zasedání
4. Prodej traktorové vlečky
5. Spolufinancování rekonstrukce OÚ - výběr zpracovatele smlouvy úvěru
6. Návrh rozpočtu obce Opatovice na rok 2022
7. Střednědobý výhled rozpočtu obce Opatovice na rok 2023-2026
8. Rozpočtové opatření č.12 - prosinec 2021- 8/ZO
9. Dohoda o poskytnutí dotace z programu rozvoje venkova ČR
10. Různé, náměty a připomínky

10.1. Seznámení se s upravenou variantou ÚS na lokalitu Z22 a Z3
10.2. TV Nova s.r.o. – Nabídka spolupráce na nové smluvní období
10.3. Náměty, připomínky

11. Ukončení zasedání

1. Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu

23. zasedání bylo zahájeno v 17,30 hodin starostkou obce Ing. Dagmar Navrátilovou (dále také jen
„předsedající“), která přivítala přítomné členy zastupitelstva a občany. Předsedající konstatovala, že
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je přítomno 13  členů zastupitelstva a Zastupitelstvo obce Opatovice je usnášeníschopné.   Jako
zapisovatelku určila paní Věru Klvaňovou, ověřovatele zápisu byli určeni: Ing. Jan Bartošík a Jiří
Kulička. Jmenovaní s určením souhlasili.

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné
stanovisko sděleno nebylo.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Opatovice určuje zapisovatelku Věru Klvaňovou, ověřovatele zápisu Ing. Jana
Bartošíka a Jiřího Kuličku.

Výsledek hlasování
PRO: 13, PROTI: 0, ZDRŽELI SE: 0

USNESENÍ 1/23/2021 BYLO SCHVÁLENO

2. Schválení programu zasedání

Předsedající  seznámila  přítomné s  návrhem programu v  souladu s  pozvánkou na  23.  zasedání
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce dne 10. 12. 2021. Dále místo
bodu č. 9 - Různé, navrhla do programu zařadit:  "Dohodu o poskytnutí dotace z programu rozvoje
venkova ČR". Následně bod "Různé" zařadit jako součást bodu č. 10 "Náměty a připomínky", jako
jeho podbod č. 10.1 "Seznámení se s upravenou variantou ÚS na lokalitu Z22 a Z3",  jako další
podbod č. 10.2. "TV Nova s.r.o. – Nabídka spolupráce na nové smluvní období", a jako podbod č. 10.3
"Náměty a připomínky".

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i  přítomným občanům sdělit  své stanovisko.  
Stanovisko nebylo sděleno.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo  obce  Opatovice  schvaluje  navrhovaný  program  23.  zasedání  ZO  Opatovice  v
navrhovaném znění.

Výsledek hlasování
PRO: 13, PROTI: 0, ZDRŽELI SE: 0

USNESENÍ 2/23/2021 BYLO SCHVÁLENO

3. Kontrola usnesení z minulého zasedání
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Z minulého zasedání zastupitelstva č. 22, konaného 22. 11. 2021 vyplynuly následující úkoly, které
byly splněny do dnešního zasedání, jedná se o:
- zadání poptávkového řízení na úvěr pro spolufinancování stavby- rekonstrukce OÚ v Opatovicích,
které bylo 3 peněžním ústavům zadáno,
- Dodatek č. 3 ke Smlouvě o dílo - Opravy MK v obci Opatovice - 2. etapa, byl uzavřen, 
-  Smlouva o  zřízení  věcného břemene na stavbu:  Opatovice,  p.č.  1657/24 -  smyčka kNN, byla
uzavřena, 
-  Darovací  smlouva na  finanční  prostředky  na  provoz  záchranné stanice  v  Barošovicích  -  byla
vyhotovena a odeslána k podpisu, 
- Obecně závazná vyhláška č. 2/2021 - o nočním klidu, byla vyvěšena na ÚD, 
-  Smlouva na stavbu:  "Statické zajištění  krovu v  základní  škole  -  2.  etapa",  byla  podepsána a
odeslána,  
- ve věci neposkytnutí finanční podpory Charitě Valašské Meziříčí - byla odeslána odpověď o výsledku
projednání.

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i  přítomným občanům sdělit  své stanovisko.  
Stanovisko nebylo sděleno.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Opatovice vzalo na vědomí kontrolu usnesení ze zasedání zastupitelstva č. 22.

4. Prodej traktorové vlečky

Starostka uvedla, že záměr na traktorovou vlečku byl zveřejněn od 15. 10. 2021 do 1. 11. 2021. Na
tento záměr se přihlásilo celkem 10 zájemců. Nejvyšší nabídku podal ....... - 42 000 Kč. Druhou
nejvyšší ......... -  36 209 Kč a třetí ........ 26 000 Kč. Dále sdělila, že rada obce č. 51 dne 13.12. 2021
doporučila ZO schválit prodej panu ....... za cenu 42 000 Kč.

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i  přítomným občanům sdělit  své stanovisko.  
Stanovisko nebylo sděleno.

Návrh usnesení

Po projednání ZO schvaluje  prodej traktorové vlečky za 42 000 Kč panu ..........,  bytem ......  a
pověřuje starostku podpisem kupní smlouvy.

Výsledek hlasování
PRO: 13, PROTI: 0, ZDRŽELI SE: 0

USNESENÍ 4/23/2021 BYLO SCHVÁLENO

5. Spolufinancování rekonstrukce OÚ - výběr zpracovatele smlouvy úvěru
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Starostka uvedla, že v souvislosti se zajištěním dodatečných finančních zdrojů  na financování opravy
budovy obecního úřadu, byly osloveny celkem tři bankovní instituce: Česká spořitelna, 28. října
3348/65, 702 00 Ostrava (dále jen "ČS"); Československá obchodní banka, a.s., se sídlem v Přerově
(dále jen ČSOB) a Komerční banka a.s., Na Příkopě 33, č.p. 969, 114 07 Praha 1 (dále jen "KB"),
které předložily své nabídky.
Jako nejvýhodnější se ukázala nabídka KB, a.s. s roční úrokovou sazbou 3,63 při fixaci na 3 roky.
Mimořádné splátky jsou možné bezplatně jen při výročí fixace. Jinak jsou zpoplatněny.
Na svém zasedání RO č. 51 dne 13. 12. 2021 dopručila ZO pokračovat v jednání za účelem uzavření
úvěrové smlouvy s KB, a.s., která předložila nejvýhodnější nabídku. Současně byla KB, a.s. požádána
o  doplnění  splátkového  kalendáře,  který  zastupilelé  společně  s  ostatními  nabídkami  peněžních
ústavů obdrželi  v materiálech na dnešní jednání.  Dále by měli  rozhodnout o vybrání peněžního
ústavu,  který  by  měl  spolufinacovat  stavbu  "Dokončení  fasády  a  rekonstrukce  interiéru  OÚ v
Opatovicích" a připravit smlouvu o poskytnutí úvěru.

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.  Bylo
sděleno následující stanovisko:

Ing. Dvořák - vznesl dotaz ohledně výše přeplatku za poskytnutý úvěr.
Ing. Navrátilová - přeplatek na úrocích v případě KB, a.s. činí 755 199 Kč.
Ing. Matýska - doplnil, že první rok budeme plalit úroky z půjčky, další dva roky již budme splácet
úvěr, a po třech letech můžeme začít se splácením mimořádných splátek. Celkem budeme splácet 7
let.

Návrh usnesení
Po  projednání  ZO  schvaluje  nabídku  KB,  a.s.  na  dofinancování  stavby  (rekonstrukce  budovy
Obecního úřadu v Opatovicích), a pověřuje starostku a místostarostu jednáním s KB, a.s., za účelem
přípravy návrhu úvěrové smlouvy.

Výsledek hlasování
PRO: 13, PROTI: 0, ZDRŽELI SE: 0

USNESENÍ 5/23/2021 BYLO SCHVÁLENO

6. Návrh rozpočtu obce Opatovice na rok 2022

Starostka uvedla, že návrh rozpočtu na rok 2022 byl vyvěšen na úření desce v době od 2.12. 2021 do
21.12. 2021. Sdělila, že jeho návrh také obdrželi zastupitelé v materiálech pro dnešní jednání, zejm.
upozornila na to, že  v návrhu rozpočtu je potřeba  schvalovat se změnou, která se týká přijetí
plánované dotace z MMR ČR za realizaci stavby: "Oprava místních komunikací v obci Opatovice - 2.
etapa", která již byla proplacena obci.
Následně  předsedající  udělila  slovo  předsedkyni  finančního  výboru  Ing.  Marii  Černocké,  aby
přítomné s návrhem rozpočtu obce Opatovice na rok 2022 seznámila.
Ing. Černocká přítomné podrobně seznámila s navrhovaným rozpočtem, dále uvedla, že finanční
výbor nemá připomínky k návrhu rozpočtu a navrhla předložený rozpočet schválit.  

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit případné návrhy,
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doplnění a připomínky k návrhu rozpočtu. Nebyla vznesena žádná připomínka.

Návrh usnesení
Po projednání Zastupitelstvo obce Opatovice schvaluje rozpočet obce Opatovice na rok 2022 se
změnou, tj.  bez proplacení dotace ve výši  1 755 tisíc Kč za realizaci  stavby: "Oprava místních
komunikaí v obci Opatovice - 2. etapa", která již byla proplacena obci.  

Výsledek hlasování
PRO: 13, PROTI: 0, ZDRŽELI SE: 0

USNESENÍ 6/23/2021 BYLO SCHVÁLENO

7. Střednědobý výhled rozpočtu obce Opatovice na rok 2023-2026

Předsedající uvedla, že návrh střednědobého výhledu rozpočtu byl sestaven na rok 2023 až 2026 a
byl vyvěšen na úřední desce obce od 2. 12. 2021 do 21. 12 .2021, současně uvedla, že návrh
střednědobého výhledu rozpočtu obdrželi zastupitelé v materiálech pro dnešní jednání. Dále uvedla,
že tento návrh projednal finanční výbor na svém jednání dne 20. 12. 2021 a následně předala slovo
předsedkyni finančního výboru Ing. Marii Černocké.   Ing. Marie Černocká přítomným vysvětlila
položky předloženého střednědobého výhledu rozpočtu obce na roky 2023 až 2026 a dále uvedla, že
finanční výbor doporučuje střednědobý výhled rozpočtu schválit.  

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko: K
návrhu se nikdo nevyjádřil.  

Návrh usnesení
Po projednání Zastupitelstvo obce Opatovice schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce Opatovice
na rok 2023 až 2026.

Výsledek hlasování
PRO: 13, PROTI: 0, ZDRŽELI SE: 0

USNESENÍ 7/23/2021 BYLO SCHVÁLENO

8. Rozpočtové opatření č.12 - prosinec 2021- 8/ZO

Předsedající uvedla, že finanční výbor projednal toto rozpočtové opatření na svém jednání před
zasedáním zastupitelstva dne 20. 12. 2021 a předala slovo předsedkyni finančního výboru Ing. Marii
Černocké.

Ing. M. Černocká - uvedla, že tímto rozpočtovým opatřením se zvyšují příjmy v návaznosti na výdaje.
Ve  stručnosti  popsala  nejvýznamnější  příjmové  a  výdajové  položky  v  navrženém  rozpočtovém
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opatření, zejm. upozornila, že se toto opatření upravuje z hlediska přijetí dotace od MMR ČR na
"Opravy komunikací v obci Opatovice - 2. etapa". Dále se přítomných zeptala, zda chce někdo blíže
vysvětlit  položky  předloženého  rozpočtového  opatření.  Nikdo  z  přítomných  žádné  vysvětlení
nepožadoval. Dále uvedla, že finanční výbor doporučuje toto rozpočtové opatření schválit.  

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i  přítomným občanům sdělit  své stanovisko.  
Stanovisko nebylo sděleno.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Opatovice schvaluje Rozpočtové opatření č. 12 – prosinec 2021 - 8/ZO.

Výsledek hlasování
PRO: 13, PROTI: 0, ZDRŽELI SE: 0

USNESENÍ 8/23/2021 BYLO SCHVÁLENO

9. Dohoda o poskytnutí dotace z programu rozvoje venkova ČR

Starostka uvedla, že dne 16.12. 2021 obec obdržela zvací dopis k podpisu Dohody o poskytnutí
dotace z programu rozvoje venkova ČR.
Jedná se o dotaci v rámci projektu "Zázemí pro kulturní život v obci Opatovice". Místem realizace je
LD  a HZ. Výše poskytnuté dotace činí 347 518 Kč. Výdaje, ze kterých byla dotace stanovena činily
původně 434 398 Kč. Skutečné náklady (dle SoD) činily celkem 463 779,84  Kč.
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i  přítomným občanům sdělit  své stanovisko.  
Nebylo sděleno žádné stanovisko.

Návrh usnesení
Po projednání ZO schvaluje uzavřít Dohodu o poskytnutí dotace z programu rozvoje venkova ČR v
rámci projektu: Zázemí pro  kulturní život v obci Opatovice, mezi obcí Opatovice a poskytovatelem
dotace Státním zemědělským intervenčním fondem, Ve Smečkách 801/33, 110 00 Praha - Nové
město, RO SZIF Olomouc, Blatnická 1, 772 00 Olomouc, ve výši 347 518 Kč, a současně pověřuje
starostku podpisem předmětné dohody.

Výsledek hlasování
PRO: 13, PROTI: 0, ZDRŽELI SE: 0

USNESENÍ 9/23/2021 BYLO SCHVÁLENO

10. Různé, náměty a připomínky
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10.1. Seznámení se s upravenou variantou ÚS na lokalitu Z22 a Z3

Starostka uvedla, že dne 22. 11. 2021 zastupitelstvo bylo seznámeno s upravenými návrhy územních
studií.
Jednalo se o lokality Z1 a  Z3 + Z22, kde byla územní studie zpracována ve dvou variantách, tzn. s
propojením na ulici Hlavní a bez propojení. Zastupitelstvo se vyjádřilo j dopracovaným variantám
následovně: 

- k návrhu ÚS pro lokalitu Z1 - ZO nemělo žádných připomínek,
- k návrh ÚS pro lokalitu Z3 a Z22 - se ZO se shodlo na variantním řešení a to bez propojení Z22 na
ulici Hlavní.  Dále požadovalo u těchto dvou lokalit zachovat slepou ulici ve tvaru písmene  T (a to jak
u lokality Z22, tak u lokality Z3). Současně požadovalo zrušit most přes Opatovický potok. Důvodem
byly značně nákladné investice na realizaci nového mostu. ZO se přiklonilo k zachovní jen stávajícího
přemostění Opatovického potoka (tj. pro cyklostezku a pro pěší).

Starostka dále uvedla,  že tyto požadavky byly přeposlány paní Ing. arch. Heleně Salvetové a tato
požadavky zapracovala do předložených územních studií, které zastupitelé obdrželi v materiálech
pro dnešní jednání.

Návrh usnesení
Po projednání ZO  vzalo na vědomí variantní úpravy ÚS pro lokalitu Z3 a Z22.

10.2. TV Nova s.r.o. – Nabídka spolupráce na nové smluvní období

Starostka uvedla, že obec Opatovice  obdržela e-mailem dne 19. 11. 2021 dopis od poskytovatele
licence na programové vysílání TKR s tím, že TV Nova s.r.o. (dále jen “TV Nova“) v průběhu měsíce
září využila své smluvní právo na neprodloužení současných licenčních smluv k šíření programů TV
Nova (včetně případných doplňkových digitálních služeb), které tak budou ukončeny ke dni 31. ledna
2022.   Po telefonickém sdělení zástupce TV Nova p. Jakubem Vopěnkou jí bylo sděleno, že  navýšení
ceny za programy TV Nova se odkládají do 04/2022 a to na základě komplikací spojených s pandemií
Covid - 19.
Dále byla ubezpečna, že v příštím roce dojde k navýšení ceny (z původní 5,95 Kč bez DPH na cca
18,50 Kč,  bez DPH) za programy TV Nova (tzv.  programy FTA).  V letošním roce již  bylo obci
oznámeno i navýšení poplatku za program TV Barandov  ve výši 2,50 Kč.
Mimo jiné výdaje v současné době platí obec za licence  a za účastníka měsíčně 63 Kč bez DPH.
Jedná se o tyto programy: Film plus, NOVA, PRIMA, BARANDOV, a licenční práva OSA, OÁZA, apod. 
Rada obce předběžně spočítala, že při navýšení poplatků za programy TV Nova + Barandov o: cca
18,50 + 2,50 Kč = 21 x 1,21 (DPH) =25,41 x 12=  305 Kč/ rok s DPH, za účastníka, tj navýšení
ročního poplatku. Dále někteří členové rady navrhli, aby se zvedl poplatek pro jednotlivé účastníky
za TKR z 1200 Kč/rok na 1500 Kč/rok v roce 2022 a po projednání RO postoupila  tento návrh ZO k
řešení.

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.  Bylo
sděleno následující:
V. Klvaňová uvedla, že v současné, kdy dochází k častým výpadkům TKR v důsledku rekonstrukce
OÚ a obec plánuje výměnu zesilovačů na TKR je nevhodné zvyšovat poplatek za TKR účástníkům.
Dále uvedla, že se od 1. 7. 2021 snížil počet účastníků ze 173 na 164. 
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Ing. Masařík - uvedl, že výměna zesilovačů by měla vést ke zlepšení signálu TKR a bylo by vhodné s
navyšováním poplatků proto počkat. Taky sdělil, že neobdržel přesnou kalkulaci cen při navýšení za
licence. 
Ing. Navrátilová - uvedla, že  na základě výše sděleného bychom dnes neměli hlasovat o navýšení
poplatků za TKR, ale vzít informace ohledně zvýšení licenčních poplatků od dubna příštího roku na
vědomí, a počkat i na výsledek úpravy cen za programy TV NOVA (jak ji bylo p. Vopěnkou telefonicky
sděleno), a které se budou ještě na začátku příštího roku měnit.

Návrh usnesení
Po projednání ZO vzalo na vědomí informaci ohledně navýšení poplatků za programy TV NOVA a
TV Barandov v roce 2022.

10.3. Náměty, připomínky

Ing. Navrátilová - sdělila, že byla upozorněna p. Vencálkem ( bratr zemřelého p. P. Vencálka), že
dědické řízení bylo již ukončeno a nemovitost po zemřelém bude v obci naprodej, dále sdělila, že
bude potřeba dořešit legalizaci části skládky a také pasport rybníka. Dále od 1. 1. 2022 se bude
muset navýšit poplatek za skládkování, v souladu s vyhláškou o odpadech, a navrhla přítomným, že
by bylo vhodné do doby dořešení legalizace skládky tuto zavřít. Nakonec přítomné informovala, že by
bylo vhodné přístupové cesty od Paršovic a od Malhotic vybavit měřidlovými radary, a že na jejich
pořízení lze využít dotace Nadace ČEZ.
Ing. Matýska - sdělil, že se ples SDH ruší.
J. Andrýsková - připomněla zrušení divadla Ventyl v lednu 2022.
Ing. Masařík - pozval přítomné na akci, která se uskuteční 8. 1. 2022 turistický výšlap na Pustevny a
Radhošť. Autobus, že je zajištěn. 
Ing. Matýska - připomněl, že další jednání ZO bude 24. 1. 2022.
Ing. Navrátilová - poděkovala přítomným za spolupráci a pomoc v letošním roce a popřála jim pěkné
svátky vánoční.

11. Ukončení zasedání

Zasedání bylo ukončeno v 19,15 hodin.
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Jméno a příjmení Funkce Datum Podpis

Ing. Dagmar Navrátilová starostka

Ing. Martin Matýska Ph.D. místostarosta

Ing. Jan Bartošík ověřovatel

Jiří Kulička ověřovatel


